
   

 

 

 
          

International Airline Program – Special Individual and Companion Travel Offers 
 

Airline Destination Type of Offer 
Ticketing & 
Traveling 
Valid until 

 

London, UK  
& Europe (Zone A 
& B) destinations1 

 Companions Fares on First, Business and Premium Economy Class 

 Individual Fares on First, Business and Premium Economy Class 
06/30/2018 

 

Dubai, Middle East, 
Bangkok, Europe,  
South America  
& South Africa 

 Individual Fares on First and Business Class 12/31/2018 

 

 
Remarks: 1Offer on British Airways to UK destinations include Aberdeen, Edinburgh, Glasgow, Manchester, and Newcastle. Europe (Zone 

A) destinations include Albania, Algeria, Austria, Belgium, Croatia, Czech Republic, Denmark, Finland, France, Germany, Gibraltar, 
Hungary, Luxembourg, Italy, Netherlands, Norway, Poland, Portugal, Slovenia, Spain, Sweden, Switzerland and Dublin. Europe (Zone B) 
destinations include Bulgaria, Cyprus, Estonia, Greece, Iceland, Latvia, Lithuania, Malta, Morocco, Romania, Russia, Turkey, Ukraine, 
Shannon and Cork. 
 
Terms & Conditions: Offer applies to the fare only. Each passenger must pay the full amount of all applicable airport taxes, security 

charges, fuel surcharges, government taxes and service fees. Cardmember must travel on itinerary booked and accompany the party as 
one of the passengers for which the reservations are made. To enjoy the companion offers, the companion must travel on the same class, 
same itinerary, and same outbound journeys as the Cardmember. Cardmembers must issue ticket and depart from Hong Kong before the 
respective offer expiry date stated on the above table. Offer is applicable to selected booking classes of respective airlines only, and is 
subject to availability. Please contact The Platinum Travel Service for details. Booking must be made through The Platinum Travel Service 
and paid by The Platinum Card®. Terms and Conditions governing the issuance and use of tickets prescribed by the respective airlines 
apply. American Express International, Inc. (“American Express”) and airline partners reserve the right to change the terms & conditions 
at anytime without prior notice. American Express is not the provider of the services or related goods, pursuant to these offers, and makes 
no representation or warranty in relation to the same. American Express will also not be liable to Cardmembers, in relation to the services 
or related goods provided pursuant to these offers. Should any dispute arise, the decision of American Express and the participating airline 
partners shall be final. If the English version of these terms and conditions is inconsistent with the Chinese version, the English version 
shall prevail. 
 

For more information and booking, please contact The Platinum Travel Service on 2277 2233. 
  



   

 

 

 

          

航空公司合作夥伴 - 個人及同行機票優惠 
 

航空公司 目的地 優惠 優惠期至 

 
倫敦、英國 

及歐洲(區域 A & B)城市
1
 

 同行機票: 頭等、商務及特級經濟客艙 

 個人機票: 頭等、商務及特級經濟客艙 
06/30/2018 

 

杜拜、中東、 

曼谷、歐洲、 

南美及南非 

 個人機票: 頭等及商務客艙 12/31/2018 

 

 

備註：
1
英國航空公司優惠前往英國之城市包括: 亞伯丁、愛丁堡、格拉斯哥、曼徹斯特及紐卡素。歐洲(區域 A) 目的地包括: 阿爾巴尼

亞、阿爾及利亞、奧地利、 比利時、克羅地亞、捷克共和國、丹麥、芬蘭、法國、德國、直布羅陀、盧森堡、意大利、荷蘭、挪威、波

蘭、葡萄牙、斯洛文尼亞、西班牙、瑞典、瑞士和都柏林。 歐洲（區域 B）目的地包括保加利亞、塞浦路斯、愛沙尼亞、希臘、冰島、拉

脫維亞、立陶宛、馬耳他、摩洛哥、羅馬尼亞、俄羅斯、土耳其、烏克蘭、香農和科克。 

 

條款及細則：優惠只適用於票價，每位乘客必須繳付所有相關的機場稅、機場保安費、燃油附加費、政府稅項及服務費的全額。會員必須

為預訂中的其中一位乘客並依據預訂的機票詳情完成旅程。同行機票優惠只限會員及同行乘客乘搭相同級別，相同班次前往相同目的地。

會員必須於表上列明之最後有效日期前於香港出發。優惠只適用於各航空公司的指定客艙級別，並須視乎供應情況而定。如欲查詢詳情，

請聯絡白金卡旅遊服務。會員必須透過美國運通白金卡旅遊服務預訂，並以美國運通白金卡簽賬，方可獲享有關優惠。各航空公司監管簽

發及使用機票之條款及細則適用。美國運通國際股份有限公司(「美國運通」)及參與之航空公司將保留更改條款及細則之權利，而不會作

任何事先通知。美國運通並非上述服務或相關產品之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。美國運通亦不對有關服務或相關產品負上任

何責任。如有任何爭議，美國運通及參與之航空公司保留最終決定權。條款及細則的中英文版如有任何差異，概以英文版為準。 

 

 

 

預訂或查詢詳情，請致電白金卡旅遊服務 2277 2233。 


